



## CLERIMA Ludovic

**Myeurop.info**

Journaliste web

France

Je m'appelle Ludovic Clerima. J'ai 22 ans. Je n'ai pas toujours voulu faire du journalisme. Le cinéma fut mon premier amour. Je souhaitais devenir scénariste. Au fil de mes études (prépa lettres et cinéma, licence de lettres modernes appliquées), le journalisme a pris le dessus. Les deux métiers se rejoignent : le scénariste comme le journaliste sont là pour raconter des histoires. Après un stage à France Télévisions, exercer le métier de rédacteur devint une évidence. Depuis j'exerce au quotidien le métier que j'aime, en alternance à *Respect mag* et en école de journalisme à l'Institut Pratique du Journalisme de Paris.

I'm Ludovic Clerima. I am 22 years old. I have not always wanted to do journalism. Cinema was my first love. I wanted to become a screenwriter. Throughout my studies (preparatory school in letters and cinema, license in modern literature), journalism has taken over. The two jobs are nearly the same: the screenwriter as the journalist is there to tell stories. After an internship at France Télévisions, work as a writer became evident. Since, I exercise every day the job I love, alternating *Respect mag* and School of Journalism at the Institute of Journalism Practice in Paris.



**clerima\_ludovic@hotmail.com**

### MARS - Media Against Racism in Sport

Funded  
by the European Union  
and the Council of Europe



EUROPEAN UNION



COUNCIL OF EUROPE  
CONSEIL DE L'EUROPE

Implemented  
by the Council of Europe